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Børne- og undervisningsminister Christine Antorinis skriftlige svar til medlem af Folketinget Tina Ne-
dergaard (V) på spørgsmål af 20. juni 2012 (nr. S 3580)

”Hvorfor har ministeren ændret opfattelse af dispensationer fra loftet om højst 28 i klassen, efter hun 
er blevet minister, og herunder redegøre for, hvorfor hun indfører megaklasser ad bagvejen?
(Spm. nr. S 3580).”

Svar:
Regeringen indfører ikke megaklasser ad bagvejen. Der er tale om dispensationer til afgrænsede forsøg 
– og ikke en permanent ændring via lovgivning. 

Klassebegrebet kan have andre former og et andet indhold, end den betydning, der almindeligvis lægges 
i begrebet. Det vigtige er, at klassen fortsat er det centrale omdrejningspunkt for elevernes faglighed og 
sociale trivsel.

Jeg henviser i øvrigt til mit svar spørgsmål nr. S 3578. 
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